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Matei  24: 32-51  “Vegheaţi  dar,  pentru  că  nu  ştiţi  în  ce  zi  va  veni  Domnul  vostru” 

 
 
Să citim ce are de spus Profetul lui Dumnezeu, despre aceasta: 
 Biblia spune că totul va fi atât de măreţ în ziua aceea (despre Ioan botezăzorul) până chiar şi locurile înalte vor fi 
făcute joase, şi locurile joase vor fi înălţate; iar locurile aspre vor fi făcute line.(Isaia 40: 3-5). 
 De ce, eu pot să-mi imaginez văzând acele lucruri afară acolo, gândind – Ioan ar veni afară, sau acest mare înainte 
mergător a lui Christos, şi doar al luat tot deşertul şi l-ar scoate afară şi doar ar pune iarbă acolo din nou. (Ioan 1: 15-23). 
 Oh, atunci eu îmi imaginez că ei aveau aceasta fixată despre aceea cam la fel cum o au ei astăzi. Dar era atât de 
umilă (smerită) încât chiar şi apostolii au scăpat-o. Ei au zis, “Ei bine, nu zice Scriptura că… Tu vei merge sus acolo 
pentru jertfă chiar acum; de ce spune Scriptura că Ilie trebuie să vină mai întâi?” (Matei 17: 10-13). 
 El a zis, “El deja a venit, şi voi nu aţi ştiut-o”. Şi Fiul omului, ei vor face acelaş lucru; dar “Ioan”, El a zis, “a 
făcut doar exact ceea ce era rânduit pentru el să facă, şi ei i-au făcut lui doar ceea ce se presupunea ca ei să o facă.”, şi a 
zis, “Aşa şi Fiul omului trebuie să sufere”. 
 De ce, acolo nu era, eu presupun, o treime din toată rasa Iudaică care au ştiut vreodată că Isus Cristos era pe 
pământ. Ei ar fi putut auzi de un fanatic pe acolo pe jos pe undeva, dar ei nu au dat nici o atenţie la aceea, doar mergând 
mai departe. “El a venit la ai Săi, şi ai Săi nu L-au primit” (Ioan 1: 11).  
 Acum, acolo este unde eu cred chiar… Acum, nu a spus că El va veni în taină, ci că răpirea va fi o taină. Deci, 
dacă este aşa un secret când El va veni, cu cât mai mult va fi necunoscută răpirea. Imediat după aceea ei vor spune, “Ei 
bine, eu am crezut că noi se presupunea să avem o răpire, şi (iată) toată acestă judecată asupra pământului.” 
 El a zis, “Ea deja a trecut (a avut loc), şi voi nici nu aţi ştiut. “ Vedeţi? 
 Ea va fi doar ca şi un hoţ noaptea (1Tes.5: 1-11; 2 Petru 3: 10; Apoc.3: 3, 16: 15). 
 Acum, acela este felul în care va avea loc, şi va fi dusă… Nu aceea că ei vor avea—va trimite jos o grămadă de 
Îngeri cu ceva hârleţe şi să sape jos mormintele. Biblia spune că noi vom fi schimbaţi chiar mai repede ca să poţi clipi, 
doar o clipeală (1 Cor.15: 51-52). Totul se va termina atât de repede. Doar vor zice, “Cineva a dispărut”. 
 Ei bine, eu îmi imaginez dacă noi am putea cerceta în lume astăzi, acolo sânt cinci sute de oameni care dispar în 
fiecare zi şi ei nu ştiu nimic despre aceasta. Ei doar vin sus dispărând. Ei bine, acolo nu vor fi prea mulţi mergând în acea 
răpire. 
 Acum, eu nu vreau să vă sperii, şi eu nu cred că este în felul acesta; dar eu doar vreau să vă spun ceea ce El a 
spus, şi voi o ştiţi chiar voi înşivă. “Aşa cum a fost în zilele lui Noe, când opt suflete au fost salvate prin ape…” Opt 
suflete afară din lume au fost salvate prin ape (1 Petru 3: 18-21). 
 Ei bine, ziceţi voi, “Oh, Doamne, acolo nu mai are nici un rost ca eu să mă străduiesc”. Aceea arată că tu nu ai 
obţinut acel fel de credinţă de care tu ai nevoie. “Dacă acolo va fi doar unul care va pleca, acela voi fi eu (Amin), pentru 
că eu cred”. Vedeţi? Acela este felul în care voi vreţi să o credeţi. “Sânt eu”. Desigur. Eu vreau să trăiesc atât de aproape 
de El încât eu vreau să ştiu că El mă va lua pe mine când El vine; eu cred aceea.. Deci, chiar dacă fiecare o scapă, eu voi 
fi acolo prin harul Său, pentru că El mi-a promis mie aceea, şi eu ştiu că eu voi fi acolo, pentru că El nu poate să mintă, şi 
eu ştiu că sufletul meu şi viaţa mea poartă mărturie, şi eu încerc să trăiesc zi de zi ca şi cum El ar veni, deci eu voi fi 
acela. Acela este felul cum vreţi voi să simţiţi. Dacă acolo vor fi opt, eu voi fi unul din opt; dacă vor fi cinci sute, eu voi fi 
unul din cei cinci sute. Eu nu ştiu despre celălalt, dar eu vreau să fiu unul din cei cinci sute. 
 Acela este felul în care tu vrei să o ţii minte. Şi dacă tu nu o memorezi în felul acesta, acolo este ceva greşit cu 
credinţa ta. Vedeţi, atunci tu nu eşti încă sigur că tu eşti mântuit. Tu doar presupui. Nu fă aceea (nu gândi aşa). 
PECETEA A TREI-A -- JEFF.IN  WEDNESDAY_  63-0320 Par.  238-1  {59} -  239-3  {69} 
 

 Câţi dintre voi cunoaşteţi că este o diferenţă între apariţia (manifestarea) lui Christos şi venirea lui Christos? Sânt 
două cuvinte diferite. Acum este manifestarea (arătarea), venirea va fi curând. El apare (se manifestă) în mişlocul nostru, 
făcând lucrările pe care El le-a făcut odată, în biserica Lui. Acum, voi sânteţi o parte din acea biserică, şi prin har, voi 
credeţi. Eu sânt un membru din acea biserică (deasemena) 

Acum, eu nu sânt un predicator. Voi ştiţi că eu nu sânt. Eu nu am educaţia să o fac. Câteodată eu mă simt dificil 
(neajutorat) stând aici printre oamenii lui Dumnezeu, care sânt chemaţi la acea slujbă. Acolo sânt apostoli, profeţi, 
învăţători, păstori, şi evanghelişti. Nu toţi sânt apostoli, nu toţi sânt profeţi, nu toţi sânt învăţători, nu toţi sânt evanghelişti 
Eu stau aici… 
 Dar slujba mea este diferită de slujba unui păstor sau învăţător. Eu nu sânt. Şi dacă spun lucruri greşite, iertaţi-mă. 
Eu nu vreau aceea. Dar aceasta este slujba mea, să-L declar pe El, că El este aici. 
DE LA TIMPUL ACELA --  SPOKANE.WA  FRIDAY_  62-0713 Par.  E-102 
 



 Misiunea mea, pentru care eu cred că Dumnezeu m-a chemat… Eu trebuie să spun câteva lucruri personale astăzi, 
pentru că eu v-am spus că vă voi spune, şi voi spune lumii. Misiunea (slujba) mea, eu cred, pentru pământ este care? Este 
de a premerge venirea Cuvântului, de fi înainte mergătorul Cuvântului, care este Christos. Şi Christos în El are mileniul şi 
are toate lucrurile chiar acolo (în El) pentru că El este Cuvântul. 
CUVANTUL VORBIT ESTE SAMAMTA ORIGINALA -- JEFF.IN  V-3 N-1  SUNDAY_  62-0318M Par.  20-1 
 

 Eu vreau să spun aceasta: Eu nu am spus-o vreodată mai înainte, dar conform cu Scriptura, potrivit cu 
ceea ce a spus El în anul 1933 jos la râu acolo, ce a spus El, fiecare lucru s-a întâmplat doar întocmai. Eu poate 
nu voi reuşi să o fac, dar acest mesaj va introduce (va prezenta) lumii pe Isus Chriostos. Pentru că, “Aşa cum 
Ioan Botezătorul a fost trimis ca înainte mergător pentru prima venire, aşa este şi acest Mesaj să premeargă a 
doua venire”. Şi Ioan a zis, “Iată Mielul lui Dumnezeu care ridică păcatul lumii” Vedeţi? Deci el—el este o 
paralelă în fiecare lucru. Şi eu ştiu că o va face. Mesajul va merge în continuare (să prezinte) 
PRIVITI LA ISUS --  JEFF.IN  V-2 N-17  SUNDAY_  63-1229E Par.  7-4 
 

         Ascultaţi, Fraţilor, vă rog fierbinte înaintea lui Christos ca voi să ţineţi acestă parte a păcii voastre, dar dacă voi 
aţi fi spirituali, voi aţi înţelege. Vedeţi? Nu ştiţi voi care a fost primul lucru pe care l-a spus El jos acolo la râu? Nu vă 
amintiţi voi ce a spus El? “Aşa cum Ioan Botezătorul a fost trimis înainte să premeargă prima venire a lui Christos, 
mesajul tău… “Mesajul este acela care va premerge a doua venire a lui Christos”. Aceasta a fost ceea ce a spus Îngerul 
Domnului. 
 Acum, acum observaţi. Acum, “Aşa cum Ioan Botezătorul…” Acum, fiecare din voi a auzit aceea. Voi aţi citit-o 
în cărţi, şi aţi auzit oamenii care au stat acolo şi au auzit Aceea, şi fiecare lucru, când Îngerul Însuş a vorbit acel mesaj, 
“Aşa cum Ioan Botezătorul a fost trimis înainte să premeargă prima venire venire a lui Christos, tu eşti trimis cu acest 
mesaj, şi aceasta ve premerge a doua venire a lui Christos”. Acum, “Mesajul”.  
INTREBARI SI RASPUNSURI --  JEFF.IN  COD  THURSDAY_  61-0112 Par.  571-384 
 

 Această biserică trece prin durerile naşterii. Nu aţi vrea voi să vă faceţi alegerea voastră acum în Prezenţa Lui? Eu 
v-am arătat vouă exact Cuvântul, ceea ce El a zis că va face? Dar ce este ? Fiul omului. “Cuvântul lui Dumnezeu este mai 
ascuţit ca o sabie cu două tăişuri, descoperitor al duhului, al tainelor inimii.” (Evrei 4: 12-13). Doar exact aşa cum a fost 
El când a fost făcut trup pe acest pământ, în Fiul lui Dumnezeu, acum fiind descoperit prin Fiul lui Dumnezeu aşa cum El 
a venit să cheme o Mireasă afară din acel sistem. 
 “Veniţi afară. Fiţi separaţi” zice Dumnezeu. Nu vă atingeţi de lucrurile lor necurate, şi Dumnezeu vă va primi  
(2 Corinteni 6: 17-18). Sânteţi voi gata să vă predaţi întrega voastră viaţă lui Dumnezeu? Dacă voi sânteţi, ridicaţi-vă în 
picioare şi spuneţi, “Eu doresc, prin harul lui Dumnezeu, să accept aceasta chiar acum pentru tot ce este în mine.” 
 Aleluia. Laude fie lui Dumnezeu. Îl credeţi voi? Atunci doar ridicaţi-vă mâinile şi rugaţi-vă cu mine. 
Mărturisiţi-vă greşelile. Durerile naşterii, este greu să mori. Dar muriţi chiar acum (Ioan 12: 24-25). Muriţi. Ieşiţi afară 
din necredinţa voastră. Ieşiţi afară. Acesta este Cuvântul lui Dumnezeu făcut manifest, doar aşa cum El a fost când Isus a 
venit pe pământ; este Isus Christos din nou printre voi, dovedind (dovedit). 
 Abraham a primit un fiu imediat (fiul promis) după ce aceea a avut loc (când Jehova a apărut lui Abraham) 
(Gen.18). Şi Isus vine din nou. Acela este Duhul Său. El este atât de aproape de pământ, atât de aproape de venire, încât 
El este gata să vă primească dacă voi sânteţi gata să-L primiţi pe El. Acum, ridicaţi-vă mâinile şi rugaţi-vă cu mine. 
 Doamne Dumnezeule, lasă toţi preoţii să se ţină de altare. Lasă ca oamenii să strige (să plângă). Fie ca Stâlpul de 
Foc şi Stâlpul de Nor să se mute în oameni astăzi şi să-I trezească, Doamne, să realizeze Prezenţa Viului şi 
Atotputernicului Dumnezeu. Acordă aceasta Doamne. Primeşte-i. Eu mă rog acestă rugăciune pentru fiecare dintre ei, în 
Numele lui Isus Christos. Umple pe fiecare cu Duhul Sfânt, care nu au Duhul Sfânt. Doamne, fie ca trezirea din acestă 
campanie, această întâlnire să răbufnească acum într-o mare turnare a Duhului Sfânt. Fie ca bolnavii să fie vindecaţi, orbii 
să vadă, schiopii să umble. Fie ca manifestarea viului Dumnezeu să fie adusă în prezenţa oamenilor, aşa cum a fost în 
această dupămasă, şi fie ca oamenii să-L primească. În Numele lui Isus Christos, eu o cer. 
DURERILE NASTERII --  PHOENIX.AZ  V-3 N-4  SUNDAY_  65-0124 Par.  41-1 
 

 Ascultaţi foarte atenţi acum, nu scăpaţi aceasta acum! Priviţi. Acolo erau patru, patru mesageri ai morţii omorând 
acel Pom al Miresei. Este aceea corect? Care erau? Viermele Palmer, Lăcusta, Viermele Cancer, Caterpilar (King James) 
lăcusta Gazam, lăcusta Arbeh, lăcusta Ielec, lăcusta Hasil (Biblia Cornilescu) – (Ioel 1: 1-4). Este aceea corect? Patru 
mesageri ai diavolilor Romani, dogme, au ucis acel Pom. Unul a luat roadele Lui, altul a luat frumzele Lui, altul a luat 
coaja (scorţa), şi altu a luat Viaţa. Este aceea corect? Patru mesageri ai dogmelor au ucis Pomul, tot în afară de rădăcină. 
Şi dacă patru mesageri au omorât Pomul, patru mesageri ai Vieţii vor restaura Pomul. 
 Aţi prins-o voi? Amin. Pentru că Dumnezeu a zis, “Eu Îl voi restaura” (Ioel 2: 25-27). Cum Îl va restaura El? 
Dacă patru mesageri ai morţii L-au ucis, atunci patru mesageri ai vieţii Îl vor restaura. Care era primul? Martin Luther, 
justificarea. Care era al doi-lea? John Wesley – prin sfinţire. Care a fost al trei-lea? Penticostalii, cu restaurarea darurilor, 
Duhul Sfânt, botezul Duhului Sfânt. Care era al patru-lea? Cuvântul. Ce? Cuvântul. 
 Au fost patru mari profeţi. Unul din ei, Martin Luther, el a început să strălucească o mică Lumină. Era o lumină 
mică, doar o foarte mică tărie de justificare. Apoi a venit Wesley, mai puternic, sfinţirea. După Wesley a venit ceva mai 
tare (mai puternic) decât el, Penticostalii, botezul cu Duhul Sfânt, în un alt mare profet. Vedeţi? Dar în zilele din urmă a 
lui Maleahi 4: 4-6, Ilie trebuie să vină, cu Cuvântul Adevărat. 



 Cuvântul lui Dumnezeu a venit la profet. În timpul de seară Lumina va veni afară pentru a restaura şi a aduce 
înapoi (Zaharia 14: 7). Ce? Va întoarce inimile copiilor înapoi la credinţa părinţilor: a patra Lumină. 
 Patru ucigaşi au luat-O, patru mesageri au distrus-O. Patru mesageri au luat-O deoparte în dogme; patru mesageri 
ai neprihănirii au restaurat-O din nou.  
 “Profeţeşte Fiul omului, Pot aceste oase să trăiască?”(Ezechel 37: 1-14). “Profeţeşte, Pot aceste oase să trăiască?” 
Urmăriţi cele patru stagii ale oaselor uscate din Ezechel, venind înainte? Viaţa a venit în ele, nu când pielea a venit peste 
ele, ci când vântul a suflat peste ele. Aceea (este) când vine înapoi, acel al patru-lea Mesaj al Vieţii a fost adus înapoi. “Eu 
voi restaura (voi restabili), zice Domnul”. Haleluia. Glorie. Laudă lui Dumnezeu. 
 A patra Lumină care vine, aceea va aduce înainte aceleaşi semne. Priviţi, Justificarea a adus miezul. Sfinţirea a 
adus înapoi scoarţa: doctrina sfinţeniei. Ce a adus înapoi frunzele? Penticostalii. Ce este aceasta? Penticostalii, frunzele, 
bat din palme, veselie, bucurându-se: Penticostalii. Ce? Al patru-lea a fost Cuvântul Însuşi. Cuvântul făcut trup, roadele 
dovezii semnelor învierii pe care Christos le are la urmă, după ce a fost plantată justificarea, după ce a fost plantată 
sfinţirea, şi botezul cu Duhul Sfânt. Organizaţiile au murit afară, şi Christos Însuşi S-a centrat (poziţionat) din nou ca şi 
acel Cap al piramidei. 
 Prima linie, justificarea, sfinţirea, botezul Duhului Sfânt, apoi venirea Capului. Ce este aceasta? Acel Duh Sfânt 
fiind dat afară (revărsat), ca aceea să poată să se potrivească cu acelaşi fel de slujbă pe care El a avut-o când El a plecat; 
atunci când El vine înapoi aceea va prinde întreg lucrurl în răpire, unde ei sânt justificaţi, sfinţiţi, şi botezul cu Duhul 
Sfânt. Acea piramidă va sta din nou (în picioare). Casa lui Dumnezeu va trăi iarăşi. Pomul Vieţii creşte din nou. 
RESTAURAREA POMULUI MIRESEI --  JEFF.IN  V-3 N-15  SUNDAY_  62-0422 Par.  76-2 
 

 Dacă cineva vă spune vouă că ei ştiu când vine El, voi ştiţi că ei sânt greşiţi, pentru că nimeni nu ştie aceasta. Dar 
noi vrem să trăim astăzi ca şi cum ar fi chiar acum. 
 Eu aş vrea să fac în fiecare zi doar ceea ce eu aş face dacă El vine. Şi eu nu ştiu nici un alt loc mai bun de unde să 
fiu luat atunci decât de la locul de datorie, la locul de datorie. Deci noi doar continuăm până când El vine. 
A PATRA PECETE --  JEFF.IN  WEDNESDAY_  63-0320 Par.  230-6  {12} 
 

 Eu sânt mulţumitor pentru o Biserică universală, triumfală, predestinată deja, şi chemată, şi pecetuită, şi ordinată 
la acel trup. Eu i-am găsit pe ei în Asia, Africa, Roma, peste tot, Indiana, prin toate statele, Africa. Peste tot în jurul lumii 
eu am găsit acea Biserică triumfală, care ştie că Tu ai venit în trup. În Biblia Ta, Tu ai zis, “Orice duh care nu mărturiseşte 
aceasta, este un duh greşit, antichrist. Orice duh care nu mărturiseşte acest lucru. Că Christos a venit în trupul nostru, este 
un duh antichrist (1 Ioan 4: 1-3; 2 Ioan 7). 
SUPER.SEMNUL --  JEFF.IN  V-15 N-7  SUNDAY_  59-1227M Par.  144 
 

 Acum, eu v-am vorbit vouă foarte direct asupra Mesajului, şi eu… Unii oameni ar putea fi sub impresia că eu 
cred că Isus urmează să vină chiar dimineaţă sau chiar la noapte. Eu cred aceasta. Acum, eu nu spun că El va veni 
(atunci). Şi iarăşi, El ar punea să nu vină în următoarea săptămână. Şi ar putea chiar anul viitor. Ar putea chiar peste zece 
ani. Eu nu ştiu când El va veni, dar acolo este un lucru pe care eu vreau ca voi să-l aveţi în mintea voastră: voi fiţi gata în 
fiecare minut sau oră (Matei 24: 44). Vedeţi? Dacă El nu vine astăzi, El ar putea veni mâine. Deci, doar păstraţi aceasta în 
mintea voastră, că El vine. 
 Şi eu nu ştiu când va fi ultima mea oră pe acest pământ; şi nici unul dintre noi nu ştie. Şi nu este nici unul dintre 
noi care ştie când vine El. Nici chiar El Însuşi nu ştie, prin Cuvântul Lui (Matei 24: 36). El a zis cănumai Tatăl cunoaşte 
când El va veni; nici chiar Fiul nu ştie când El va veni. Va fi atunci când Dumnezeu Îl va trimite pe El pentru noi din nou. 
Dar noi aşteptăm după venirea Lui. Şi dacă El nu vine în generaţia mea, El ar putea veni în următoarea. Şi dacă nu vine în 
aceea, El va veni în următoarea. Dar cât despre mine, eu nu pot vedea mult timp rămas. Eu doar… Pentru mine, aceasta se 
poate întâmpla în orice minut. Dar acum, aceea nu înseamnă acum, că voi veţi vedea cerurile schimbate şi fiecare… 
Aceea nu este venirea despre acare eu vorbesc. Eu vorbesc despre răpire. 
 Vedeţi. El are trei veniri. El a venit întrei Nume ale Fiului. El vine în treime, Tată, Fiu şi Duh Sfânt. Vedeţi? 
Toate trei sânt acelaşi Christos, acelaşi Dumnezeu tot timpul. 
 Acum, noi ştim că El vine să aducă trei lucrări ale harului: Justificarea, Sanctificarea, Botezul cu Duhul Sfânt. 
Toate lucrurile în Dumnezeu sânt complecte în trei-uri. Şi aşa El vine prima dată să răscumpere Mireasa Lui; El vine a 
doua oară ca răpire să –Şi ia mireasa Lui; El vine a treia oară cu Mireasa Lui, ca Rege şi Regină. Aceea este când mulţi 
oameni aşteaptă venirea. Dar când El vine de data aceasta, aproape nimeni nu va şti, doar aceia care sânt gata vor şti când 
El vine. Acolo va fi doar o lipsă de oameni. Ei nu vor şti ce s-a întâmplat cu ei. Ei doar vor fi apucaţi într-un moment. Ei 
doar vor fi lipsă, schimbaţi într-o clipă, la o clipeală de ochi. Deci, doar fiţi gata pentru aceea. Va fi oribil ca într-o 
dimineaţă să constaţi că cineva drag lipseşte, nimeni nu poate să-i găsească. Nu va fi aceea prea rău să ştii că aceea a 
trecut şi tu ai scăpat-o? Deci, doar staţi înaintea lui Dumnezeu. 
CISTERNELE SPARTE --  JEFF.IN  V-5 N-13  SUNDAY_  64-0726E Par.  14 
  

Încă o dată: Prima venire a lui Christos, nemuritor. El vine de trei ori. Christos este în trei. Prima venire, El vine  
un muritor să sângereze şi să moară. Este aceea corect? Aceea este prima Lui venire. A doua venire este Răpirea. Noi ne 
întâlnim cu El în văzduh –  nemuritor. A treia Lui venire – El este Dumnezeu întrupat. Amin!. Dumnezeu, Emanuel ca să 
împărăţească pe pământ. Aceea este corect. Doar trei (numai de trei ori). 
PECETEA A PATRA -- JEFF.IN  THURSDAY_  63-0321 Par.  308-5  {210} 
 



 Aceştia sânt  ei, Doamne, aceia pe care Tu i-ai dat (acestei) slujbe, pe lângă cei care dorm de-a lungul naţiunii, în 
jurul lumii. Cimitirele de aici ţin pe mulţi din cei ce aşteaptă, sfinţi binecuvântaţi. Dar este după cum este spus, noi cei ce 
sântem în viaţă şi rămânem, nu o vom lua înaintea celor adormiţi. Trâmbiţa va suna, şi mai întâi cei morţi vor învia; apoi 
noi vom fi prinşi (apucaţi) împreună cu ei (1 Tesal. 4: 13-17). Când Slava lui Dumnezeu va fi pe pământ, va ascunde 
Biserica departe de lume. Ei nici măcar nu O vor vedea când Ea pleacă. 
 Tată Dumnezeule, ţine-i pe aceştia în mâinile Tale. Ei sânt ai Tăi. Eu mă rog, Dumnezeule, ca noi să umblăm 
smeriţi înaintea Ta. Noi nu ştim încă cât de mult. Noi nu vrem să ştim cât de mult; nu este treaba noastră. Aceea este 
treaba Ta. Nu este treba noastră să ştim când Tu vei veni; treaba noastră este, Doamne, să rămânem smeriţi până Tu vei 
veni (1 Petru 5: 5-7), şi să umblăm cu Tine. Este dorinţa noastră înspre Tine ca Tu doar să Te laşi să fii cunoscut din când 
în când, Tată, printre noi, ca noi să putem vedea că noi (totuşi) încă umblăm cu Tine. 
 Iată-ne pe noi de păcatele ce le-am făcut. Călăuzeşte-ne şi păzeşte-ne de fiecare ispită viitoare a diavolului. 
Condu-ne şi călăuzeşte-ne, O Dumnezeule, Tatăl nostru. Iartă greşelile noastre şi ajută-ne să fim copiii Tăi. Noi sântem o 
clasă săracă (sărmană) de oameni. Noi sântem alungaţi de societăţile acestei lumi, de denominaţiunile bisericilor. Noi 
vedem sfârşitul, şi noi Îţi mulţumim Ţie pentru vederea spirituală dată în Cuvântul Tău de a vedea timpul sfârşitului. De 
la  toate aceste lucruri trebuie să se ajungă la acea mare grindină din ceruri (Apoc.16: 17-21). Ajută-ne, Doamne, să nu 
fim aici în acea zi, ci să fim duşi în Prezenţa Ta, duşi departe, la pieptul Tău. 
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 Acum, restul din Israel nu vin înainte de învierea generală (Apoc. 20: 11-15 ; Ioan 5: 28-29). Şi acum, la 
venirea Domnuli Isus, acei care cu adevărat iubesc venirea Lui, care trăiesc pentru aceea, când El va apărea pe 
cer, Biserica care este moartă în Christos va învia mai întâi şi aceia vor fi schimbaţi într-un moment. Ceilalţi nu 
vor şti nimic despre aceaasta. Amintiţi-vă, arătându-se acelora în cetate (Matei 27: 51-53). Vedeţi, răpirea va fi 
în felul acesta. Noi ne vom vedea unii pe alţii, şi îi vom vedea şi pe ei. Restul din lume nu îi vor vedea. Va fi o 
prindere împreună, ca o plecare secretă, aşteptând pentru acel timp, apoi întorcându-ne înapoi pe pământ pentru 
acel mileniu glorios, apoi mia de ani. Restul morţilor nu vor trăi pentru o mie de ani, şi apoi va veni învierea 
generală când tot Israelul… (Apoc.20: 4-6). 
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 Iubiţi-L pe Isus cu toată inima voastră. Doar fiţi simpli. Nu încercaţi vreodată păreţi altceva; doar fiţi 
simpli înaintea lui Dumnezeu, pentru că cu cât mai mult tu încerci să pari ceva, cu atât mai mult te depărtezi 
de El. Vedeţi? Doar simplu, credeţi-L pe El. 
 Ziceţi, “Acum, ei bine, când va veni El?” Dacă El vine astăzi, în regulă. Dacă El vine peste douăzeci de ani, este 
tot în regulă. Eu voi merge doar în acelaşi fel cum merg acum – urmându-L pe El. Doamne, dacă Tu mă poţi folosi într-un 
fel oriunde, iată-mă, aici sânt, Doamne. Dacă este o sută de ani de azi înainte, dacă stră-stră-stră-nepoţii mei vor trăi să 
vadă venirea Lui, Doamne, eu nu ştiu când va fi aceea, dar, lasă-mă doar să umblu drept astăzi, doar cu Tine. Pentru că eu 
voi învia în acea zi, doar la fel cum aş fi dormit puţin pe undeva. 
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 Eu cred că noi trăim la timpul sfârşitului. Eu cred că aproape fiecare care… Cititorii Scripturii sau chiar un 
credincios ştie că acum noi sântem la sfârşitul istoriei lumii. Nu este de folos să mai scriem istoria, pentru nu va mai fi 
nimeni să o citească. Este la sfârşitul timpului. Doar când va fi, eu nu o ştiu. Cât de mult va mai fi, nici chiar Îngerii din 
ceruri nu ştiu ora şi minutul. Dar nouă ni s-a spus de Domnul Isus, că atunci când vedem aceste lucruri pe care le vedem 
acum întâmplându-se, să ne ridicăm privirile în sus, pentru că răscumpărarea noastră este aproape (Luca 21: 25-28). 
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 Eu sânt mulţumitor lui Dumnezeu că trăiesc în acest timp al închiderii scenei de istorie a lumii. Eu nu 
ştiu, dacă eu aş fi avut de spus ceva înainte de întemeierea lumii, şi Dumnezeu ar fi aşternut în faţa mea tot 
programul şi mi-ar fi spus, “Eu vreau ca tu să predici. Şi acum, în ce epocă ai dori tu să mergi pe pământ să 
predici?” Eu aş fi ales această epocă, pentru că eu cred că aceasta este epoca de aur. 
 Eu cu siguranţă aş fi dorit să fiu aici în timpul vizitei Lui pe pământ, şi eu încă gândesc aceasta chiar 
acum, este un timp măreţ, pentru că este timpul când El vine să-Şi ia poporul pe care El l-a răscumpărat, 
apropiindu-se învierea când toţi cei răscumpăraţi vor veni (vor învia). Ce oportunitate glorioasă avem să vorbin 
cu oamenii morţi-înviaţi: măreţ timp. 
 Noi sântem entuziasmaţi de aceasta. Şi noi ştim că istoria se închide (se încheie). Istoria lumii va fi în 
curând închisă- teminată. Apoi noi vom păşi într-o nouă zi, spre măreţul Mileniu. Ca un credincios, eu cred în 
Mileniu, o Împărăţie de o mie de ani cu Christos, o mie de ani pe pământ; o întoarcere fizică (trupească) a 
Domnului Isus pentru a lua oameni fizici (trupeşti), glorificaţi prin Sângele Lui curăţitor. 
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